
Dzeko: Roma będzie mocniejsza niż w poprzednim sezonie

News - ASRoma.pl

Edin Dzeko jest jednym z "nowych" graczy, których może trenować od

kilku dni Eusebio Di Francesco. Najlepszy strzelec Serie A poprzedniego

sezonu udzielił wywiadu dla Roma Radio. 

- To był dla mnie piękny sezon, z wieloma golami. Chcę zacząć tak jak w tamtym

sezonie, chcę zdobyć wiele bramek, choć będzie ciężko strzelić ich tak wiele.

Przygotowuję się z drużyna, aby zacząć dobrze sezon.

Rozpoczynasz sezon spokojniejszy niż poprzednie...

- Nie chcę być zbyt spokojny, w przeciwnym razie ryzykujesz myśleniem, że

wszystko będzie łatwe, podczas gdy zawsze jest trudniej. Dla mnie przyszły sezon

będzie łatwiejszy od poprzednich, gdyż moi koledzy lepiej mnie znają. Chcę się

dobrze przygotować do rozpoczęcia sezonu.

Nowy trener?

- Mam dobre wrażenia. My, reprezentanci drużyn narodowych, jesteśmy tu od 3-4

dni, ale znamy go też z Sassuolo, które grało dobrą piłkę. Ma jasne idee, musimy go

słuchać i się uczyć.

Przybył Defrel, jest dla ciebie motywacją?

- W zeszłym sezonie zagrałem w 51 meczach, chcę grać zawsze, ale dobrze, że

pozyskaliśmy innego napastnika, Defrela. Jest mocnym graczem, podoba mi się,

Roma pozyskała gracza, który pomoże w przyszłości. Możemy grać razem, nie ma

problemu.

Roma jest mocna, macie takie poczucie?

- Znajdujemy się na starcie, kilku mocnych graczy odeszło, ale przyszli inni, to

mocni piłkarze i być może przyjdą inni jeszcze mocniejsi. Jestem pewien, że w

najbliższym sezonie Roma będzie silniejsza niż w poprzednim.

Cel sezonu?

- Powrót do Ligi Mistrzów jest zawsze piękny, musimy się dobrze przygotować.

Chcemy zagrać dobrze w Lidze Mistrzów, Serie A i Coppa Italia. Musimy dobrze

pracować w trakcie przygotowań, gdyż zmierzymy się z mocnymi zespołami i liga

będzie ciekawsze niż w poprzednich sezonach.

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

